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ZABILJEŠKA 

sa 39. sjednice Odbora za evropske integracije Skupštine Crne Gore, 

 održane 28. jula 2015. godine  

 

Sjednica je počela u 9 sati i 40 minuta.  
Sjednici je predsjedavao Slaven Radunović, predsjednik Odbora. 
Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Marija Maja Ćatović, Nada Drobnjak, Srđa 

Popović, Danko Šarančić, Azra Jasavić i Predrag Sekulić. 
Sjednici je prisustvovao poslanik Jasmin Sutović, koji je na početku sjednice mijenjao 

poslanika Šefkiju Murića, u cilju obezbjeđivanja kvoruma. 
Sjednici nijesu prisustvovali članovi Odbora: Damir Šehović, Šefkija Murić, Obrad Mišo 

Stanišić, Predrag Bulatović, Koča Pavlović i Genci Nimanbegu.  
Sjednici su prisustvovali predsjednica Odbora za prosvjetu, nauku, kulturu i sport 

Branka Tanasijević i član Odbora Saša Pešić. 
Sjednici su prisustvovali: glavni pregovarač za vođenje pregovora o pristupanju EU 

ambasador Aleksandar Andrija Pejović, profesor na Pravnom fakultetu Univerziteta Crne Gore 
i pregovarač za poglavlja 6 – Privredno pravo i 7 – Pravo intelektualne svojine Vladimir 
Savković, generalna direktorica Direktorata za centralnu harmonizaciju Ministarstva finansija i 
šefica Radne grupe za poglavlje 32 – Finansijski nadzor Ana Krsmanović, članica Radne grupe 
za poglavlje 7 – Pravo intelektualne svojine Emina Mujević, članica Radne grupe za poglavlje 
7 – Pravo intelektualne svojine Milica Savić, član Radne grupe za poglavlje 32 – Finansijski 
nadzor Antonio Krcalović, sekretarka Radne grupe za poglavlje 6 – Privredno pravo Tatjana 
Tomić, sekretar Radne grupe za poglavlje 7 – Pravo intelektualne svojine Marko Mrdak, 
sekretar Radne grupe za poglavlje 32 – Finansijski nadzor Aleksandar Nikčević i savjetnica u 
Kancelariji glavnog pregovarača Ministarstva vanjskih poslova i evropskih integracija Nada 
Vojvodić. 

Sjednici su prisustvovale i sekretarka Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Nađa 
Vukićević i sekretarka Odbora za prosvjetu, nauku, kulturu i sport Mirjana Marković. 

Sjednici su prisustvovale Sanja Bulatović i Marija Milošević, saradnice u Odboru za 
evropske integracije. 

Sjednica je bila zatvorena za javnost. 

  

******** 

  

Predsjednik Odbora Slaven Radunović je pozdravio prisutne i konstatovao da postoji 
neophodan kvorum za rad Odbora, pa je utvrđen sljedeći  

 

D N E V N I    R E D: 

 

1. IZVJEŠTАJ O PREGOVАRАČKOM POGLАVLJU ZА POGLАVLJE 6 – PRIVREDNO 

PRАVO; 

2. IZVJEŠTАJ O PREGOVАRАČKOM POGLАVLJU ZА POGLАVLJE 7 – PRАVO 

INTELEKTUАLNE SVOJINE; 

3. IZVJEŠTАJ O PREGOVАRАČKOM POGLАVLJU ZА POGLАVLJE 32 – 

FINАNSIJSKI NАDZOR. 
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Prije razmatranja prve tačke dnevnog reda, predsjednik Odbora je pozvao članove Odbora da 
se izjasne o zabilješci sa 38. sjednice Odbora, koja je takođe bila zatvorena za javnost. 
Zabilješka je jednoglasno usvojena. 

 

TAČKA 1 

Izvještаj o pregovаrаčkom poglаvlju zа Poglаvlje 6 – Privredno pravo 

Predsjednik Radunović kazao je na početku da je Odbor za evropske integracije u 2013. godini 
razmotrio nacrte pregovaračkih pozicija za poglavlja 6 i 7 i o njima donio pozitivna mišljenja. 
Uvodno izlaganje o ovom poglavlju dao je ambasador Aleksandar Andrija Pejović, nakon čega 
je sadržaj Izvještaja predstavio Vladimir Savković, profesor na Pravnom fakultetu Univerziteta 
Crne Gore i pregovarač za ovo poglavlje. 

Nakon diskusije o različitim aspektima ovog poglavlja i njegovom uticaju na unapređenje 
svakodnevnog života građana, predsjednik Radunović je zaključio raspravu i stavio Izvještaj 
na glasanje. 

Odbor je jednoglasno dao pozitivno mišljenje na Izvještaj o pregovaračkom poglavlju 6 – 
Privredno pravo. O dokumentu su se pozitivno izjasnili članovi Odbora: Slaven Radunović, 
Marija Maja Ćatović, Nada Drobnjak, Srđa Popović, Danko Šarančić, Azra Jasavić i Jasmin 
Sutović, kao zamjena članu Odbora Šefkiji Muriću. 

Sa ove sjednice, a u vezi prve tačke dnevnog reda, Odbor je Ministarstvu vanjskih poslova i 
evropskih integracija uputio sljedeće   

 

MIŠLJENJE 
O IZVJEŠTAJU O PREGOVARAČKOM POGLAVLJU ZA 

POGLAVLJE 6 – PRIVREDNO PRAVO 

 

Dana 28. jula 2015. godine održana je 39. sjednica Odbora za evropske integracije, koja 
je bila zatvorena za javnost, a na kojoj su članovi Odbora razmotrili Izvještaj o 
pregovaračkom poglavlju za poglavlje 6 – Privredno pravo. 

Glavne aspekte Izvještaja predstavio je Aleksandar Andrija Pejović, glavni pregovarač 
za vođenje pregovora o pristupanju Crne Gore EU, dok je o planiranim aktivnostima u 
cilju ispunjavanja predviđenih zadataka govorio Vladimir Savković, pregovarač za 
poglavlje 6 – Privredno pravo.  

Nakon sadržajne rasprave, članovi Odbora za evropske integracije jednoglasno su 
donijeli pozitivno mišljenje o Izvještaju o pregovaračkom poglavlju za poglavlje 6 – 
Privredno pravo. 

 

 

 

TAČKA 2  

Izvještаj o pregovаrаčkom poglаvlju zа Poglаvlje 7 – Pravo intelektualne svojine 

Ambasador Aleksandar Andrija Pejović je predstavio najvažnije aspekte pregovora u ovom 
poglavlju, nakon čega je predstavljanje Izvještaja prepustio pregovaraču za ovo poglavlje 
Vladimiru Savkoviću. 

U toku diskusije, predstavnice Zavoda za intelektualnu svojinu Crne Gore i članice Radne 
grupe za ovo poglavlje Emina Mujević i Milica Savić odgovarale su na pitanja poslanika o 
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konkretnim izazovima implementacije propisa u ovom poglavlju. U diskusiji su učestvovali i 
članovi Odbora za prosvjetu, nauku, kulturu i sport. Na kraju ove tačke dnevnog reda, 
predsjednik Radunović je stavio Izvještaj na glasanje. 

Članovi Odbora jednoglasno su dali pozitivno mišljenje na Izvještаj o pregovаrаčkom poglаvlju 
7 – Pravo intelektualne svojine. Pozitivno su se izjasnili članovi: Slaven Radunović, Marija Maja 
Ćatović, Nada Drobnjak, Srđa Popović, Danko Šarančić, Azra Jasavić i Predrag Sekulić. 

Sa ove sjednice, a u vezi druge tačke dnevnog reda, Odbor je Ministarstvu vanjskih poslova i 
evropskih integracija uputio sljedeće 

 

MIŠLJENJE 
O IZVJEŠTAJU O PREGOVARAČKOM POGLAVLJU ZA 

POGLAVLJE 7 – PRAVO INTELEKTUALNE SVOJINE 

 

Dana 28. jula 2015. godine održana je 39. sjednica Odbora za evropske integracije, koja 
je bila zatvorena za javnost, a na kojoj su članovi Odbora razmotrili Izvještaj o 
pregovaračkom poglavlju za poglavlje 7 – Pravo intelektualne svojine. 

Sadržaj Izvještaja predstavili su Aleksandar Andrija Pejović, glavni pregovarač i Vladimir 
Savković, pregovarač za poglavlje 7 – Pravo intelektualne svojine, dok su na specifična 
pitanja poslanika koji su učestvovali u raspravi, odgovore pružile Emina Mujević i Milica 
Savić, članice Radne grupe za dato poglavlje i predstavnice Zavoda za intelektualnu 
svojinu Crne Gore. 

U diskusiji su učestvovali predsjednica i članovi Odbora za prosvjetu, nauku, kulturu i 
sport, kao predstavnici nadležnog odbora za akte koji se odnose na ovu oblast. 

Nakon sveobuhvatne rasprave, članovi Odbora za evropske integracije jednoglasno su 
donijeli pozitivno mišljenje o Izvještaju o pregovaračkom poglavlju za poglavlje 7 – Pravo 
intelektualne svojine. 

 

 

TAČKA 3 

Izvještаj o pregovаrаčkom poglаvlju zа Poglаvlje 32 – Finansijski nadzor  

Ambasador Pejović predstavio je glavne aspekte ovog dokumenta, a zatim je detaljnije o 
sadržaju Izvještaja o poglavlju 32 – Finansijski nadzor govorila Ana Krsmanović, generalna 
direktorica Direktorata za centralnu harmonizaciju Ministarstva finansija i šefica Radne grupe 
za ovo poglavlje, nakon čega cu poslanici imali priliku da postavljaju pitanja. 

Nakon diskusije, predsjednik Radunović stavio je Izvještaj o poglavlju 32 – Finansijski nadzor 
na glasanje. O istom su se pozitivno izjasnili svi prisutni članovi Odbora: Slaven Radunović, 
Marija Maja Ćatović, Nada Drobnjak, Srđa Popović, Danko Šarančić, Azra Jasavić i Predrag 
Sekulić. 

S tim u vezi, Odbor je Ministarstvu vanjskih poslova i evropskih integracija uputio sljedeće 
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MIŠLJENJE 
O IZVJEŠTAJU O PREGOVARAČKOM POGLAVLJU ZA 

POGLAVLJE 32 – FINANSIJSKI NADZOR 

 

Dana 28. jula 2015. godine održana je 39. sjednica Odbora za evropske integracije, koja 
je bila zatvorena za javnost, a na kojoj su članovi Odbora razmotrili Izvještaj o 
pregovaračkom poglavlju za poglavlje 32 – Finansijski nadzor. 

Glavne aspekte Izvještaja predstavio je Aleksandar Andrija Pejović, glavni pregovarač 
za vođenje pregovora o pristupanju Crne Gore EU, dok je o pojedinostima, aktuelnim i 
daljim aktivnostima u ovoj oblasti govorila Ana Krsmanović, generalna direktorica 
Direktorata za centralnu harmonizaciju Ministarstva finansija i šefica Radne grupe za 
poglavlje 32. 

Nakon rasprave, članovi Odbora za evropske integracije jednoglasno su donijeli 
pozitivno mišljenje o Izvještaju o pregovaračkom poglavlju za poglavlje 32 – Finansijski 
nadzor. 

 

 

Nakon što su iscrpljene sve tačke dnevnog reda, sjednica je zaključena u 11 sati. 

 

 

SARADNICA U ODBORU      PREDSJEDNIK ODBORA 

 

      Sanja Bulatović s.r.                     Slaven Radunović s.r. 

  


